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Dear Edsel Ford Class of 2020 Graduates and Families,


[bookmark: _Hlk42614029]We are pleased to announce that the Dearborn Board of Education unanimously approved our graduation plan for Monday, July 13th.  Edsel Ford’s Individualized and Personal Graduation will take place from 1:00 - 5:00 p.m. in the Edsel Ford Auditorium. Thank you to the Board of Education and Superintendent Maleyko for their efforts and commitment to our graduating class. Many details will follow in the coming weeks as we finalize the plan to honor this special graduating class that history will always remember.  We have been working for hours and days to bring this moment to life. Class of 2020 - you are our Class to remember!!

While this is not the traditional ceremony that we all wanted to deliver and you so deserve. We have created a plan that is safe for all and is based on making decisions on the most current and best information available from Lansing and our local leaders.  Our goal from the beginning has been to give each graduate an individualized and personal graduation experience.  Each graduate will wear a cap and gown, have their name read, walk across a stage, take a picture and get acknowledged and be celebrated by their parents, dignitaries and staff as they are clapped out of the building in an Edsel Ford time honored tradition.    

This will all take place in the Edsel Ford auditorium which will be decorated with flowers, balloons, Congratulations banner, etc…. And we will have the A/C on! The total number allowed per family will be 3 (Graduate and 2 guests). Weeks ago we made the decision to postpone the original ceremony dates so that we could maximize the experience for the Class of 2020 as conditions have improved.  In looking at the weather forecast for Monday, July 13th – it is forecast to be 89 degrees and sunny - with the real feel temp of 95 degrees.  On a football field that could reach 105 degrees or more. For everyone’s safety – we are committed to hold our ceremony in the safety and comfort of our beautiful auditorium. Planning this as an indoor event will allow for everyone to remain safe, comfortable and we will be able to deliver the best experience and memories possible for each graduate and family.  Thank you for your ideas, patience and support through this entire experience.  Many details and communication will take place in the coming weeks…. Stay tuned!  Time to celebrate Thunderbirds!! 


Sincerely,

Scott Casebolt	
Proud Principal 
Edsel Ford High School




[bookmark: _Hlk42599856][bookmark: _Hlk40396726][bookmark: _Hlk40393679][bookmark: _Hlk40394974]تحيات خريجين آدسل فورد من خريجي العام ٢٠٢٠ وعائلاتهم ،

[bookmark: _Hlk42614093][bookmark: _Hlk42616883][bookmark: _Hlk42608803][bookmark: _Hlk42599899][bookmark: _Hlk42606754][bookmark: _Hlk42607360]يسعدنا أن نعلن أن مجلس مدارس ديربورن للتعليم العام وافق على خطة التخرج ليوم الإثنين 13 تموز/يوليو. سيتم التخرج الفردي والشخصي في آدسل فورد من الساعة 1:00 - 5:00 مساءً في مسرح المدرسة. نشكر مجلس التعليم والمُدير العام ماليكو على جهودهم والتزامهم لخريجينا. ستتبع العديد من التفاصيل في الأسابيع المقبلة ، حيث ننتهي من خطة تكريم الخريجين التي سيتذكرها التاريخ دائماً.  إشتغلنا ساعات وأيام طويلة لإحياء هذه اللحظة. خريجي الصف الثاني عشر لعام ٢٠٢٠ – سنتذكر صفكم !!

هذا ليس الإحتفال التقليدي الذي أردنا تقديمه وأنت تستحق ذلك. لقد وضعنا خطة آمنة للجميع وتستند إلى اتخاذ قرارات بشأن أحدث المعلومات وأفضلها المتاحة من العاصمة (Lansing) وقادتنا المحليين. كان هدفنا منذ البداية إعطاء كل خريج تخرج فردية وشخصية. سوف يلبس كل خريج ملابس التخرج ، ويقرأ اسمه ، ويمشي على المسرح ، ويلتقط صورة واعترافهم والاحتفاء بهم من قبل اهاليهم وأعيانهم وموظفي أثناء تصفيقهم خارج المبنى.

سيحدث هذا كله في مسرح المدرسة التي سيتم تزيينها بالورود والبالونات وما إلى ذلك. سيكون مكيف الهواء قيد التشغيل! العدد المسموح لكل أسرة هو 3 (خريج وضيفان). قبل أسابيع ، اتخذنا قرارا بتأجيل موعد الحفل حتى نتمكن من زيادة التجربة للخريجين لعام ٢٠٢٠  مع تحسن الظروف. بالنظر إلى توقعات الطقس ليوم الاثنين 13 تموز/يوليو - من المتوقع أن تكون 89 درجة ومشمس - مع درجة حرارة حقيقية تبلغ 95 درجة. في ملعب كرة قدم يمكن أن يصل إلى 105 درجة أو أكثر. من أجل سلامة الجميع - نحن ملتزمون بعقد حفلنا في أمان وراحة المسرح الجميلة. إن التخطيط لهذا الحدث داخلي سيسمح للجميع بالبقاء آمنين ومرتاحين وسنكون قادرين على تقديم أفضل تجربة وذكريات ممكنة لكل خريج وعائلة. نشكركم على أفكاركم وصبركم ودعمكم من خلال هذه التجربة بأكملها. سيتم إجراء العديد من التفاصيل والتواصل في الأسابيع المقبلة ... ترقب! حان الوقت للاحتفال طلاب آدسل فورد !!

المخلص،
سكوت كيسبولت
المدير الفخور
مدرسة آدسل فورد الثانوية
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